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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:1620 Polisens kameraövervakning

Kameraövervakning är ett mycket viktigt verktyg för att skapa trygghet och 
klara upp brott. 

Moderaterna driver att den kameraövervakning som bedrivs av polisen i 
Sverige bör kunna ske utan krav på tillstånd av länsstyrelsen. Detta på 
brottsutsatta och strategiskt viktiga platser. Därmed skulle polisens 
handläggning förenklas betydligt och fler kameror skulle kunna komma på 
plats. 

Motsvarande ordning gäller i till exempel Finland, Danmark och Norge. 

Dessvärre gav den av regeringen tillsatta Kameraövervakningsutredningen, 
som nyligen presenterade sitt betänkande, inga förslag i detta avseende. 

Samtidigt gav flera regeringsföreträdare i anslutning till utredningens 
presentation uttryck för uppfattningen att tillståndsplikten ska tas bort för 
polisen. Däremot gavs ingen tidsplan för detta arbete.

Mot denna bakgrund vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder vidtar statsrådet och regeringen för att polisen ska få rätt att 
bedriva kameraövervakning utan tillståndsplikt? 

………………………………………

Johan Forssell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-20
Besvaras senast
2017-06-28 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


